
 

Športová komisia Mestského zastupiteľstva v Spišských Vlachoch 

 

 

Z Á P I S N I C A 

Z 1. zasadnutia Športovej komisie MsZ v Spišských Vlachoch 

konaného dňa 07.06.2023 

Začiatok :  16:30 

Ukončenie :  18:10 

Miesto :  galéria Mesta Spišské Vlachy 

Prítomní : Bc. Dávid Labaš – predseda komisie, poslanec MsZ  

  Ján Baloga – člen komisie  

  Ing. Ladislav Jurčišin - člen komisie  

  Mgr. Jozef Salaj - člen komisie (prišiel o 17:10) 

PeadDr. Ladislav Baluch  – člen komisie 

Ing. Juraj Jánošík – člen komisie 

Marek Belej – člen komisie  

  Mgr. Ronald Pikla - tajomník komisie 

 

Ostatní :   Ing. Svetlana Kočišová – poslankyňa MsZ 

  Mgr. Marta Tomašková – prednostka MsÚ 

  Ing. arch. Martin Čurilla – poslanec MsZ 

  Mgr. Ľubomír Čurilla  

    

   

Neprítomní :    

    

   

   
 

Program:    

 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu  

3. Zvolenie podpredsedu športovej komisie  

4. Rôzne, diskusia  

5. Záver  

 

 

 

 

 

 

 



 

K bodu č. 1 – Otvorenie   

Predseda komisie Bc. Dávid Labaš privítal všetkých zúčastnených. Skonštatoval, že komisia je 

uznášaniaschopná podľa § 10 ods. 1 Štatútu komisií pri Mestskom zastupiteľstve v Spišských 

Vlachoch.  

 

K bodu č. 2 -  Schválenie programu 

Predseda komisie prečítal program komisie a dal hlasovať za schválenie programu. 

Hlasovanie :      za :6  proti : 0 zdržali sa : 0 

K bodu č. 3 – Zvolenie podpredsedu športovej komisie 

Predseda navrhol za podpredsedu člena komisie pána Jána Balogu a dal o tomto návrhu hlasovať. 

Hlasovanie :      za :6  proti : 0 zdržali sa : 0 

K bodu č. 4 - Rôzne, diskusia  

V tomto bode členovia komisie a prítomní diskutovali o výzvach Ministerstva investícií, 

regionálneho rozvoja a informatizácie Slovenskej republiky, ktoré sú určené pre občianske 

združenia, neziskové organizácie, obce a mestá, a sú spájané so športom alebo so športovou 

infraštruktúrou. V rámci tejto diskusie, bol prizvaný aj projektový manažér mesta pán Mgr. 

Ľubomír Čurilla, aby informoval prítomných o spolupráci medzi športovými klubmi a mestom 

Spišské Vlachy, v rámci daných výziev. Taktiež členovia a predseda komisie, boli informovaní 

o tom, že mesto je nápomocné všetkým športovým klubom a organizáciám pri pomoci v podávaní 

žiadosti. Členovia komisie sa zhodli na tom, že je potrebné osloviť predsedov všetkých športových 

klubov na území mesta, aby poskytli pre športovú komisiu informácie o počte členov v jednotlivých 

športových kluboch a ďalšie doplňujúce informácie.    

 

Komisia k tomuto bodu neprijala žiadne uznesenie.  

 

K bodu č. 5 - Záver  

Predseda komisie Bc. Dávid Labaš poďakoval všetkým zúčastneným za účasť.  

 

V Spišských Vlachoch dňa 14.06.2023 

 

Zapísal:     Mgr. Ronald Pikla       Overil: Bc. Dávid Labaš 

  
   tajomník športovej komisie      predseda športovej komisie  


